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Protokół Nr 16/2020 

z posiedzenia komisji budżetowej odbytego w dniu 1 września 2020r. 

  

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska 

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Stanisław Strąk i Skarbnik Miasta i Gminy 

Krzysztof Cieślak. 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. zmian w budżecie Gminy na rok 2020, 

b. zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035. 

2. Sprawy różne.  

 
Ad.1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie zmian w budżecie Gminy na rok 2020 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy  

o omówienie proponowanych zmian. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa  się plan 

dochodów o kwotę 164 235 zł oraz zwiększa się plan wydatków o kwotę 164 235 zł. Omówił 

szczegółowo zmiany w dochodach budżetu określone  załącznikiem Nr 1 - Plan dochodów oraz 

zmiany w wydatkach budżetu określone załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków do projektu 

uchwały. Omówił również zmiany jakie wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity wydatków 

na wieloletnie przedsięwzięcia planowane do poniesienia w 2020 roku,  i w załączniku Nr 4 

zadania inwestycyjne roczne w 2020r.  

Na pytania członków komisji związane z wprowadzanymi zmianami w budżecie gminy 

wyjaśnień udzielali Burmistrz i Skarbnik Miasta i Gminy. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy na rok 2020 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o proponowanych zmianach w budżecie 

gminy. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy na rok 2020. 

 
Ad.1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2020-2035 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzanych projektem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy omawianej przed chwilą oraz zmianami w budżecie wprowadzonymi 



2 

 

zarządzeniami Burmistrza od ostatniej zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. Omówił 

wprowadzane zmiany w załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza Finansowa na lata 2020-2035 i 

w załączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 2020-2024, które 

szczegółowo przedstawia objaśnienie do zmian w WPF stanowiącym załącznik Nr 3 do 

projektu uchwały.  

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2020-2035 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za 

wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2020-2035. 

 
Ad.2.Sprawy różne. 

 Radna Kamila Adamczyk zgłosiła, że firma zbierająca odpady w dalszym ciągu nie 

zabiera śmieci z przystanku. 

Burmistrz poinformował, że należy takie rzeczy zgłaszać na bieżąco do pracownika urzędu 

Piotra Lenartowicza, który będzie interweniował. 

 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                                    

                   Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                      Jadwiga Łopatowska 

 

 


